
Referat af FC Fløngs generalforsamling den 20. marts 2023 

Formanden bød velkommen til vores 11. generalforsamling, der var fint besøgt, 17 

stemmeberettigede havde fundet vej, og der var gratis sandwich til alle. 

Punkt 1. Valg af dirigent: 
Skytte forslog Erik Frydendal som dirigent, han blev valgt og startede med at konstaterede at 
generalforsamlingen var varslet lovligt. 

Punkt 2. Formandens beretning: 
Formanden beretter at FC Fløng fremmer den enkeltes sundhed i senioralderen og vores GYM er 
vel besøgt. Vi er pt. 57 medlemmer og i 2022 havde vi 2 hold i Reos og et 8 mands i SBU. Vom 
afdelingen er tilgået (Very Old Master), de spiller ikke kampe. Vi har afholdt diverse 
arrangementer i løbet af året bla. opstart, julefrokost, og sommerfest mm.  Klubben havde et 
underskud i 2022 på 9000 Kr. Beretning godkendt. 

Punkt 3. Regnskab 2022: 
Jimmy Skallerup gennemgik regnskabet der blev enstemmigt godkendt. 

Punkt 4. Budget 2023: 
Jimmy Skallerup gennemgik budgettet der blev enstemmigt godkendt med ændring af boldindkøb 
så alle har gode bolde. 

Punkt 5. Indkomne forslag:  
Erik Frydendal foreslår et gebyr på 100 kr. til for sent indbetalt kontingent. Forslaget blev vedtaget 
med 15 stemmer for og 2 imod. 

Punkt 6. Valg til bestyrelse: 
Alle genopstiller, alle blev enstemmigt valgt. 

Punkt 7. Valg af suppleanter: 
Begge vores nuværende genopstiller, begge blev genvalgt. 

Punkt 8. Valg af revisor: 
Per Bjørnlund genopstiller og vælges, vi klarer os uden suppleant. 

Punkt 9. Nedsættelse af nye udvalg: 
Der er for tiden ikke brug for nye udvalg. 

Punkt 10. Evt.: 
Formanden gav lidt info om samarbejdet mellem Reos og SBU. 
Spillerne prøver med en lille opstart i stedet for den opstart klubben plejer at holde. 

Til slut takkede dirigenten for en god generalforsamling. 

Referent: Claus Zarp Dirigent:
  Erik Frydendal




